
Subject Area Team Digital Design 
 

02 april 2025 kl. 09.00 – 10.00 i lokale 2A08 

 

Tilstede: 

Signe Yndigegn (linjeleder BDDIT), Laurens Boer (linjeleder KDDIT), Eva Bryld (BDDIT 2. år), Herbert Hertz van den 

Berk (BDDIT 1. år), Louise Maja Damgaard Valencia (BDDIT 2. år), Mikkel Hounsvad (BDDIT 2. år), Rikke Budolfsen 

(uddannelseskoordinator) 

Gæst: Luís Calhorda Cruz-Felipe, Head of Education 

Afbud: Daniel Warutere Poulsen (BDDIT 2. år), Magnus Borum Nordraak Green (KDDIT 1. år), Vik Nielsen (KDDIT 1. 

år), 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden  

 

2. Godkendelse af referat (se bilag i mappen) 

• Referat godkendt skriftligt efter sidste møde 

 

3. Kursusevalueringer efterår 2024 –igen  

BDDIT:  

1. år– gode evalueringer, vi skal igennem 2 iterationer inden vi overvejer at lave nogle fundamentale ændringer. 

Opfølgning også på 2. semester kurserne , det tager vi med til næste omgang.  

2. år - Mange kommentarer fra semestermødet ift. DIMIA, den tager vi med. Philosophy: kommentarer fra 

underviser mht. Fremmøde. Kommentarer fra holdet: framing af tidligere eksamensopgaver og brugen af dem var 

måske ikke rigtigt formuleret. Opfølgning også på dette semester.  

KDDIT:  

Rart at kurset Programming Mobile Appliocations fik gode scores, det er et opskaleret programmeringskursus med 

ny underviser. Avancerede Designprocesser skal have ny energi så evaueringsscores kan komme op på niveau igen.  

 

4. Velkomst til gæst Luís Cruz-Felipe, Head of Education. 

To punkter af speciel interesse for SAT:  

1. Hvordan kan vi blive bedre til at benytte hinandens fagligheder på IT? Det er vigtigt at man læser på ITU og 

ikke kun på en uddannelse. 

2. Hvordan balancerer man input fra studerende og fra undervisere?  

 

5. Nyt fra Studienævnet (Signe/Daniel) 

Sidste møde var aflyst. På dagsordenen næste gang er opdaterede guidelines for brugen af AI.   

Spørgsmål til SAT: Ved I hvor de er? På 1. år bliver de refereret til i undervisningen. Der er dog også misforståelser 

om brugen af AI i kurserne. Det kunne være at underviseren gjorde det mere tydeligt ifm snak om eksamen. Næste 

møde i BoS på fredag.  

 

6. Nyt fra uddannelser – VIP og ITU  



• KDDIT:  

i. Vurdering af ansøgninger til KDDIT. Der skal vurderes 325 ansøgninger (minus retskrav).  

ii. Der blev afholdt møde med KDDIT 1. år om mulighederne fr Special Topic, valgfag etc..  

• BDDIT:  

i. Der blev afholdt Bachelorprojekt seminar for 6. semester med fokus på sparring på deres 

bachelorprojekt.  

ii. Der er indkommet 142 kvote 2 ansøgninger som skal vurderes.  

iii. Det nye obligatoriske 15 ECTS fag Designing Digital Play åbnes som valgfag i F26 til “gamle” 

BDDIT 3. år.  

iv. Der er aftalt med nuværende BDDIT 2. årgang at holde et “BDDIT 3. år og hvad så”- møde i 

september 2025. Det planlægges også fremover lave dette møde.   

7. Nyt fra uddannelser – studerende 

• BDDIT 1. år: Der er bekymringer om fremtiden, valgfag, kandidatuddannelser, hvad lægger 

uddannelsen op til, bachelorprojekt,  – der er mange, som er bekymret allerede.   

 

8. Evt. 


